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Адрес Arabian United Float Glass Company 
Light Industrial City 
51000 Yanbu 
PoBox 31561

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Our products ARALUX® clear and ARALUX® LG is sold all over the globe covering 80 countries in a span of one year operation. This is a testament
that our product meets global quality specifications and this is also shows our commitment of giving quality product and customer service. 

ARALUX® CLEAR FLOAT GLASS 
Most in demand and most utilized glass, which meets the requirements of all generic needs. From 2mm to 15mm, having the highest light transmission
in the flat glass industry. 

ARALUX® TINTED LIGHT GREEN (FRENCH) GLASS 
Most in demand and most utilized glass, which meets the requirements of all generic needs. From 2mm to 15mm, having the highest light transmission
in the flat glass industry. 

ARALUX® SILVER MIRROR,LEAD/COPPER FREE 
We are the only Green AR and Green AU producer in the GCC. Our green glass is supplied to the most demanding AU processors and AR glass
manufacturer in this region and worldwide. 

ARALUX® PATTERN GLASS 
ARALUX® Pattern is produced in variety of pattern designs, colors, sizes and thicknesses to give our customers a one stop shop solution for their
special requirements for different applications.

Company Profile of Arabian United Float Glass Company

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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